
Lielplatones pagasta iedzīvotāju padomes sēde

Protokols nr. 1

Sēdes norises laiks: 16.06.2025. plkst.18.00

Norises vieta: Alejas iela 7, Lielplatone, Lielplatones pagasts,, Jelgavas novads

Sēdes veids: atklāta sēde

Vada: Liene Simanoviča

Protokolē: Jūlija Mangale

Piedalās: Lielplatones pagasta iedzīvotāju padomes (turpmāk tekstā – Iedzīvotāju padome)
dalībnieki: Mihails Reinvalds; Jūlija Mangale; Aleksandrs Baimuhametovs; Aija Kasemira;
Mārtiņš Stanke; Anta Seržāne; Tatjana Brahmane;

Lielplatones pagasta pārvaldes vadītāja Līga Savicka, Lielplatones pagasta lietvede Liene
Simanoviča.

Sēdē nepiedalās: Baiba Rankevica (attaisnojošs iemesls);

Sēdi atklāj plkst. 18.30

Sēdes darba kārtība:

1. Padomes priekšsēdētāja, priekšsēdētāja vietnieka un sekretāra ievēlēšana.
2. Diskusija ar pārvaldes vadītāju par pagasta attīstības aktualitātēm, investīciju projektu un

budžeta plānojumu.
3. Iedzīvotāju apziņas iespējas un kanāli.
4. Nākamās padomes sēdes plānošana.
5. Citi aktuālie jautājumi.

Sēdes laikā izskatītie jautājumi:

1. Padomes priekšsēdētāja, priekšsēdētāja vietnieka un sekretāra ievēlēšana.

Priekšsēdētājs - Mārtiņš Stanke (7 balsis PAR)

Priekšsēdētāja vietnieks - Aleksandrs Baimuhametovs (7 balsis PAR)

Sekretārs - Jūlija Mangale (7 balsis PAR)

Par Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāju ievēlēts Mārtiņš Stanke, par priekšsēdētāja
vietnieku ievēlēts Aleksandrs Baimuhametovs, par sekretāri ievēlēta Jūlija Mangale.
Lēmums pieņemts vienbalsīgi.

2. Diskusija ar pārvaldes vadītāju par pagasta attīstības aktualitātēm, investīciju projektu un
budžeta plānojumu.

Lielplatones pagasta pārvaldes vadītāja Līga Savicka iepazīstināja ar Jelgavas novada
pašvaldības 2025. gada investīciju programmas pozīcijām, kas attiecināmas uz
Lielplatones pagastu. Tāpat tika sniegta informācija par pašvaldības budžeta plānošanas
procesu un uzraudzību, tostarp par budžeta apjomu ceļu seguma uzturēšanai pagastā.



Iedzīvotāju padomes locekle Tatjana Brahmane uzdeva jautājumu par iedzīvotāju virzītu
iniciatīvu iespējām pašvaldībā. L. Savicka informēja, ka iedzīvotāji var iesniegt
kolektīvos iesniegumus, ja tos parakstījuši vismaz 300 Jelgavas novadā deklarēti
iedzīvotāji vai attiecīgajā pašvaldībā reģistrētu īpašumu īpašnieki no 16 gadu vecuma.

Padomes loceklis Mihails Reinvalds uzdeva jautājumu par zāles pļaušanas apjomiem un
darbu secību pagastā. L. Savicka atbildēja, ka tiek meklēts piemērotākais risinājums
darbu plānošanai, un uzsvēra, ka pļaušana tiks veikta. Papildus tika akcentēta
nepieciešamība saglabāt muižas parka dabas daudzveidību un pļavas, tāpēc lēmumi par
pļaušanas apjomu tiks rūpīgi izvērtēti.

M. Reinvalds ierosināja izvietot Latvijas valsts karogu mastā pie Sporta laukuma Tirgus
ielā. L. Savicka atzina, ka ideja ir atbalstāma, un apņēmās koordinēt karoga izvietošanas
procesu.

Padomes loceklis Mārtiņš Stanke informēja par līdzdalības budžeta projektu konkursā
iesniegtajiem pieteikumiem. Tie projekti, kas atbildīs noteiktajiem kritērijiem, tiks nodoti
iedzīvotāju balsojumam, par ko informācija tiks publicēta pašvaldības tīmekļvietnē.
Padome vienojās sekot līdzi balsošanas procesa uzsākšanai, lai savlaicīgi informētu
iedzīvotājus.

3. Iedzīvotāju apziņas iespējas un kanāli.

M. Stanke ierosināja izveidot Facebook grupu, kas būtu veltīta Lielplatones pagasta
Iedzīvotāju padomes darbam, ar mērķi uzlabot informācijas apriti un iedzīvotāju iesaisti.

Padomes locekles Jūlija Mangale un Aija Kasemira ierosināja neveidot jaunu grupu, bet
gan pārsaukt jau esošo Facebook grupu "Lielplatones-Kopdare", jo tajā jau ir piesaistīti
pagasta iedzīvotāji un viesi. Tāpat tika izteikts priekšlikums izskatīt iespējas apvienot
citas Facebook grupas, kurās minēts Lielplatones vārds, lai nodrošinātu informācijas
pieejamību vienuviet.

T. Brahmane ierosināja izveidot WhatsApp grupu Lielplatones iedzīvotājiem, lai
nodrošinātu ātrāku un operatīvāku informācijas apmaiņu.
Padome atbalstīja šo ierosinājumu.

4. Nākamās padomes sēdes plānošana.

M. Stanke ierosināja nākamo atklāto padomes sēdi organizēt 2025. gada septembrī.
Par precīzu datumu tiks savlaicīgi paziņots pašvaldības tīmekļvietnē.

5. Citi aktuālie jautājumi.

A.Kasemira ierosina veidot iedzīvotāju anketēšanu, lai noskaidrotu viedokli par
Lielplatones pagasta attīstības scenārijiem. Anketas būtu pieejamas gan tīmekļa vietnē,
apziņojot sociālajos tīklos,, gan apjautāti cilvēki pagasta pasākumu ietvaros.



L. Savicka informēja par Lielplatones pagasta svētkiem, kas notiks 2025. gada 26. jūlijā,
un aicināja Iedzīvotāju padomi aktīvi iesaistīties svētku organizēšanā.

Lēmumi:

1. Par Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāju ievēlēts Mārtiņš Stanke, par priekšsēdētāja
vietnieku ievēlēts Aleksandrs Baimuhametovs, par sekretāri ievēlēta Jūlija Mangale.

2. Sekot līdzi līdzdalības budžeta projektu balsošanas uzsākšanai, lai savlaicīgi informētu
iedzīvotājus. Atbildīgā Jūlija Mangale.

3. Pielāgot Facebook grupu “Lielplatones-Kopdare” Iedzīvotāju padomes turpmākajai
komunikācijai ar iedzīvotājiem un apziņošanai. Atbildīgā Baiba Rankevica.

4. Veidot WhatsApp grupu Lielplatones iedzīvotājiem ātrākai informācijas apmaiņai. Atbildīgā
Tatjana Brahmane.

5. Sagatavot aptaujas anketu iedzīvotājiem par Lielplatones pagasta attīstības shenārijiem.
Atbildīgā Aija Kasemira.

6. Par nākošo tikšanās reizi vienoties elektroniski. Atbildīgā persona Mārtiņš Stanke.

Sēde slēgta plkst. 19:30

Protokols sastādīts un parakstīts: 2025. gada 18. jūnijā

Lielplatones pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Mārtiņš Stanke

Lielplatones pagasta iedzīvotāju padomes sekretāre: Jūlija Mangale


